



nuit sauvage
maison d'artistes



DJ PSYCHIATRE

HOUSE // TECHNO // ELECTRO



Vinyl collector, **DJ Psychiatre** leads a double life, spinning tunes as a DJ-producer by night and providing therapy as a psychiatrist during the day. He has crafted his musical universe around classic house with lo-fi textures, delving into melancholic or obscure genres as well. His signature style is easily recognizable for its emphasis on emotional depth showcased in his rich and diverse mixes. An epicurean at heart, he tastefully selects his vinyl records to curate sets exclusively tailored to each event.

With notable releases on vinyl and digital platforms including *Shall Not Fade*, *Blaq Numbers*, *Pont Neuf Records*, *Dance Around 88*, and *House Plants Records*, he continues to compose, study, and experiment, constantly enriching his sonic universe.

Driven by pure passion and a thirst for discovery, he shares his vinyl collection weekly on Twitch through sets where he connects with his audience. Every Sunday, his show "Sunday Selecta" allows him to traverse different musical frontiers, ranging from ambient to jungle, spanning the entire spectrum of electronic music. An insatiable digger, he amasses an impressive selection with a particular penchant for the sounds of the 90s and 00s, adapting his Sunday mood to take viewers on a journey through his platform.

Through his music, he also champions causes close to his heart. For three consecutive years, he organized a 24-hour live stream, exclusively vinyl, on his Twitch channel, with donations benefiting associations supporting mental health research (as featured in articles on Dure Vie and Ouest France). Additionally, he has contributed to several music compilations, with proceeds going to associations working in reforestation, migrant support, and mental health prevention.



Collectionneur de vinyles, **DJ Psychiatre** mène une double vie: DJ producteur la nuit et psychiatre le jour. Il a construit son univers musical autour de la house classique aux textures lo-fi et s'adonne également à des genres plus mélancoliques ou obscurs, son style étant facilement reconnaissable à la composante émotionnelle qu'il met en avant dans ses mix riches et variés. En épicurien, il sélectionne avec goût ses disques pour composer des sets exclusivement vinyle façonnés en fonction de la soirée.

Il comptabilise plusieurs sorties remarquées en vinyle et digital sur des labels tels que Shall Not Fade, Blaq Numbers, Pont Neuf Records, Dance Around 88 ou encore House Plants Records. Il ne cesse de composer, étudier et expérimenter dans le but d'enrichir continuellement son univers sonore.

Par pur passion et goût de la découverte, **DJ Psychiatre** partage chaque semaine sa collection de vinyles sur Twitch à travers des sets où il communique avec ses viewers. Chaque dimanche, son émission « Sunday Selecta » lui permet de traverser différentes frontières musicales allant de l'ambient à la jungle en sillonnant tous les spectres des musiques électroniques. Digger insatiable, il accumule une sélection impressionnante avec une appétence particulière pour les années 90's et 00's, et s'adapte à son mood dominical pour faire voyager ses viewers sur la plateforme.

C'est également par ce biais qu'il met à profit sa musique pour défendre des causes associatives qui lui tiennent à cœur. Pendant trois années consécutives, il a organisé un live de 24h non-stop et 100% vinyles sur sa chaîne Twitch dont les donations ont été reversées à des associations permettant le développement de la recherche en santé mentale (articles sur Dure Vie et Ouest France). Il a également participé à plusieurs compilations musicales dont les fonds récoltés étaient reversés à des associations travaillant dans la reforestation, l'accueil des migrants ou la prévention en santé mentale.

f Facebook : facebook.com/djpsychiatre
🎧 Soundcloud : soundcloud.com/djpsychiatre
📷 Instagram : instagram.com/djpsychiatre
🎧 Bandcamp : djpsychiatre.bandcamp.com
🎧 Resident Advisor : ra.co/dj/djpsychiatre

LAST RELEASES

DJ Psychiatre – Glad To Be Back EP | Pont Neuf Records | 2024
DJ Psychiatre – Faux Départ | Noire et Blanche | 2023
DJ Psychiatre – Enter The Chill Zone | Pont Neuf Records | 2023
DJ Psychiatre – NMAV EP | Lost Palms | 2023
DJ Psychiatre – Lucidity EP | Lost Palms | 2022
DJ Psychiatre – Post Pandemic VA | welofi | 2022
DJ Psychiatre – Different Philosophies EP | Shall Not Fade | 2021

REMIXES

2XM – ORIEN (DJ Psychiatre Remix) | Blaq Numbers | 2019
Jacques Torrance – Is This Where The Party's At ? (DJ Psychiatre Remix) | GASP Records | 2018

PODCASTS

Listen [B2B2B with Tour Maubourg and Ringard](#)
Listen [Blaq Numbers Guest Mix #049](#)
Listen [Chicago Calling #158](#)

PRESS

Dure Vie + TRAX Magazine talk about his 24H 100 vinyl DJ Set for Mental Health:
[:http://durevie.paris/dj-psychiatre-24h-set-twitch/](http://durevie.paris/dj-psychiatre-24h-set-twitch/)

<https://www.traxmag.com/dj-psychiatre-va-faire-un-dj-set-de-24h-pour-soutenir-la-recherche-en-psychiatrie/>

Booking: laurent@nuit-sauvage.com
Management: paul@nuit-sauvage.com